
با تغییر مدیریت استقلال شایعاتی شنیده می شد که تغییراتی نیز در هیأت 
مدیره و کادر فنی تیم به وجود می آید. اما علی فتح الله زاده حمایت کاملش 
را از هیأت مدیره باشگاه نشان داد و همه سمت ها را در جایگاه شان ابقا 
کرد. این مسأله در کادر فنی هم رعایت شد و بیژن طاهری به کارش 
به عنوان سرپرست تیم ادامه خواهد داد و مدیران جدید نشان دادند 

قصد تغییر در کادر فنی و هیأت مدیره را حداقل تا پایان فصل ندارند.

شهباززاده این روزها به نیمکت نشین استقلال تبدیل شده و در هفته های 
ابتدایی فصل نتوانست از فرصت فیکس بودن در تیم استفاده و انتظارات 
را بر آورده کند. شنیده می شد که سجاد به دلیل نداشتن ثبات در تیم، 
نیم فصل قصد جدایی از استقلال را دارد. حال با عوض شدن مدیریت 
باشگاه ممکن است مهاجم آبی ها تصمیمش را عوض کند و در تیم بماند 

و باز هم برای جایگاهش بجنگد.

پیشکسوت استقلال در مورد تغییر و تحولات اخیر مدیریت باشگاه گفت: 
»اینکه این کار درسـت بوده یا نه را باید از مسـئولان بپرسـید«. پاشـازاده از 
هـر دو مدیـر تیـم حمایـت کـرد و اظهـار داشـت کـه نمی تـوان قضـاوت کرد که 
کـدام مدیـر بهتـر اسـت. مهم تریـن چیـز در باشـگاه اسـتقلال موفقیـت تیـم 
اسـت و هـر کـس کـه مدیریـت باشـگاه بـزرگ اسـتقلال را بـر عهـده می گیـرد 

بایـد بـرای موفقیـت تیـم تمـام تلاشـش را بکند.

بیژن طاهری سجاد شهباززاده مهدی پاشازاده

سرپرست ادامه می دهد از رفتن منصرف می شود؟ حمایت از دو مدیر

از کمپ آبی
استقلال 4
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در فوتبال ایران به اخبار شــوکه کننده و 
تصمیمات یکدفعه ای عادت کرده ایم. 
بــرای همیــن هــم کســی نبایــد از تغییــر 

شــبانه آجورلــو تعجب کند. 
امــا علــی فتح اللــه زاده جانشــین آقــای 
مدیرعامــل آن قــدر محبــوب اســت کــه 
هــواداران بابــت ایــن تغییــر اعتراضــی 

نداشــته باشــند. 
فتح اللــه زاده بارهــا و بارهــا پشــت میــز 
مدیریــت اســتقلال نشســته و آن قــدر 
بمــب خبــری ترکانــده کــه به یــک چهره 

ویــژه تبدیــل شــده اســت. 
حــالا در ادامــه راه قــرار اســت از ایــن 
پــس او مدیرعامــل اســتقلال باشــد و با 
ســاپینتوی هیجانــی کار کنــد. تا اینجای 
کار اســتقلال نتایجــی گرفتــه که هوادار 

راضــی اســت و امیــدوار بــه قهرمانــی 
مجدد. در خصوص مسائل پیش آمده 
با حســن روشــن پیشکســوت استقلال 
همــکلام شــدیم، فــردی کــه بی پــرده 

صحبــت می کنــد.
 

نظرتان در مورد تغییر یکدفعه ای 
مدیرعامل استقلال چیست؟

بــه نظــرم تغییــر خیلــی خوبــی بــود. 
فتح اللــه زاده تجربــه پنج بــاره دارد و 
همــه فــوت و فــن کار در اســتقلال را 
بخوبــی بلــد اســت و کارنامــه خوبــی 
دارد. از طرفی هم آجورلو در اســتقلال 
عملکــرد خوبــی داشــت و بــه نظــر مــن 
در اوج خداحافظــی کــرد. امــا هیــچ 
کــس نمی دانــد ایــن رفــت و آمدهــا 

بــرای چــه بــود.
شایعه شده بود که آقای آجورلو 

اختلاس کرده است!
اصــلاً چنیــن چیــزی نمی توانــد صحــت 
ــو اهــل اختــلاس  داشــته باشــد. آجورل
کــردن نبــود و ایــن وصله هــا بــه او 
نمی چســبد. ضمــن اینکــه آجورلــو از 

خــودش کارنامــه خوبــی در اســتقلال 
بــه جــا گذاشــت.

آقای فتح الله زاده از وقتی آمده 
گفته بدهی سنگینی را برای او 

به جا گذاشته اند.
ایــن حــرف تکــراری را همــه مدیرانی که 
بــه اســتقلال آمده انــد بــه زبــان آوردنــد! 
تاکنــون دیده ایــد مدیــری بــه اســتقلال 
بیایــد و نگویــد بدهــی بــرای مــن جــا 
گذاشــته اند؟! نمی دانــم اگــر بــا ایــن 
همــه بدهــی مواجــه می شــوند چــرا 
مســئولیت تیــم را بــه عهــده می گیرنــد.

استقلال تاکنون امتیازی 
مشابه پرسپولیس داشته است 

اما به دلیل تفاضل گل بهتر 
پرسپولیس صدر جدول است و 

استقلال در مکان دوم قرار دارد، 
نظرتان در مورد عملکرد ساپینتو تا 

اینجای کار چیست؟
مــن در ابتــدای فصــل گفتــم کــه زود 
اســت در مــورد ســاپینتو نظــر داده 
شــود و گفتــم کــه بایــد چندیــن بــازی از 
اســتقلال بگــذرد تــا ســاپینتو را ارزیابــی 

کنیــم، امــا اینکــه ســاپینتو مدعــی شــد 
چهــار جــام مــی آورد خیلــی عجیــب بــود 
ــد ایــن چهــار جــام را در کجــا  ــد دی و بای
مــی آورد. امــا تاکنــون نتیجــه گرفتــن 
اســتقلال بــد نبــوده و هــوادار فعــلاً 
راضــی اســت هــر چنــد کــه معتقــدم 
ایــن مربــی هنــوز از نظــر فنــی بازیکنــان 

را نشــناخته اســت.
چطور؟

شــما ببینیــد از یامــگا و قایــدی در چــه 
پســتی اســتفاده می کنــد و چطــور ایــن 
بازیکنــان را از نظــر فنــی ضعیــف کــرده 
اســت. فصــل پیــش یامــگا بــدون شــک 
بهتریــن بازیکــن اســتقلال بــود. هــم 
موقعیــت گل می ســاخت و هــم گل 
ــه نوعــی همــه کاره در زمیــن  مــی زد و ب
بــود. امــا در فصــل جــاری یامــگا اصــلاً 
شــبیه فصــل پیــش بــازی نمی کنــد و 
قایــدی نیــز چنیــن شــرایطی دارد. اگــر 
یامــگا و قایــدی در زمیــن کنــار هــم 
باشــند مکمل هــای خوبــی خواهنــد 

بــود.
آقای ساپینتو در کنار زمین 

نمی تواند هیجاناتش را کنترل کند 
و همین نکته باعث محرومیت او 
شده است! نظر شما در خصوص 

رفتارهای این مربی چیست؟
اگــر ســاپینتو بــه حــرکات خــود ادامــه 
دهــد، قطعــاً بــه مشــکل می خــورد. 
بــاور کنیــد وقتــی در بــازی اســتقلال 
و گل گهــر تلویزیــون را نــگاه می کــردم 
یــک لحظــه فکــر کــردم داور پنالتــی 
بــه ضــرر اســتقلال گرفتــه اســت کــه 
ســاپینتو این طــور رفتــار می کنــد، 
در حالــی کــه داور بــه نفــع اســتقلال 
پنالتــی گرفتــه بــود و نمی دانــم چــرا 
ســاپینتو بــا ایــن رفتارهــا تیمــش را بــه 

حاشــیه بــرد. 
زی هــای  نــکات فنــی با در مــورد 
اســتقلال هــم بایــد بگویــم کــه تاکنــون 
ز روی  یــج اســتقلال ا بردهــا و نتا
شــاهکار فنــی نبــوده اســت و تــا اینجــا 
اتفاقــات اســتقلال را بــه ایــن نقطــه 
رســانده اســت. اگــر اســتقلال بــا ایــن 
روش فنــی پیــش بــرود آینــده روشــنی 

نخواهــد داشــت.

توافق ساپینتو با مدیرعامل

حضور مربی جدید در استقلال منتفی است
مدیریت جدید برای آرامش بیشتر

جریمه نقدی ساپینتو کم می شود؟

 zسوژه zبازتاب

با تغییرات جدیدی که در باشگاه 
استقلال رخ داده شایعات بسیاری 
پیرامون حضور مربیان جدید نیز در 
کادر فنی استقلال به گوش می رسد. 
این خبرها در روزهای پس از حضور 
فتح الله زاده بارها به گوش خورد اما 
واقعیت این است که در نشستی که 
میان فتح الله زاده و ساپینتو برگزار 
شده، دو طرف به این نتیجه رسیده اند 
که در برهه کنونی هیچ تغییری در کادر 

فنی ایجاد نشود. 
در واقع ساپینتو از فتح الله زاده خواسته 
در حال حاضرهیچ تغییری ایجاد نشود 
که مدیرعامل هم موافقت کرده است. 
به این ترتیب هیچ یک از پیشکسوتان یا 
مربیان فعال کنونی به استقلال اضافه 

نخواهند شد و کادر فنی استقلال 
با حضور دستیاران پرتغالی و خسرو 
حیدری و بهزاد غلامپور به عنوان 
مربیان ایرانی به کار خود ادامه خواهند 
داد. پیش از این گفته می شد مهدی 
پاشازاده یکی از گزینه های مدیرعامل 
جدید برای ورود به کادرفنی استقلال 
است اما این خبرها صحت ندارد 
و ساپینتو نباید نگران آینده کاری 
همکارانش در باشگاه استقلال باشد. 
ناگفته نماند که سرمربی استقلال 
درهمین راستا با همکاران خود نیز 
نشستی برگزار کرده و به آنها گفته قرار 
نیست کسی به کادر ما اضافه شود و یا 
کسی از ما جدا شود. ساپینتو حتی به 
حیدری که روابط آنچنان صمیمی ای با 

او نداشت نیز این موضوع را گوشزده 
کرده تا عضو ایرانی کادر فنی خیالش 

آسوده باشد.

خیابان 38 علامه جنوبی روزهای پر 
رفت و آمدی را پشت سر می گذارد؛ 

از رفتن شبانه مصطفی آجورلو تا 
آمدن مدیر محبوب استقلالی ها علی 
فتح الله زاده به این باشگاه تا شروع 
جلسات اضطراری مدیریت جدید 
با کادر فنی و اعضای هیأت مدیره 
همه و همه در عرض 24 ساعت. 
یکی از سؤالاتی که هواداران با آمدن 
مدیریت جدید با خود داشتند این بود 
که آیا هیأت مدیره و کادر فنی تغییر 
خواهند کرد یا نه که علی فتح الله زاده 
حمایت کامل خودش را از تمام کسانی 
که در رأس امور باشگاه بودند اعلام 
کرد و گفت قصدی برای تغییر در تیم 
ندارد. مهم ترین ابقا اما ساپینتو بود 
که گفته می شد با رفتن آجورلو قصد 

استعفا دارد. با جلسه ای که مدیریت 
جدید با سرمربی پرتغالی داشت، به 
او اطمینان داد که از حمایت کامل 
مدیر جدید برخوردار است و مدیریت 
تمام تلاشش را می کند که بتواند با 
تعامل و رابطه خوب با سازمان لیگ و 
فدراسیون اختلافات مدیریت گذشته 
را از بین ببرد و بتوانند شرایط بهتری 
را برای تیم فراهم کنند. فتح الله زاده 
حتی به ساپینتو اعلام کرده که برای 
کاهش جریمه نقدی او از هیچ اقدامی 
دریغ نخواهد کرد و حتی اگر در زمان 
او حکمش صادر می شد، محرومیت 
او را کاهش می داد تا مقابل آلومینیوم 

روی نیمکت آبی ها باشد.

اکبرپور امیدوار 
به بازگشت 

پیشکسوتان
مشکلات مالی باشگاه استقلال 
ین  ا و  ه  رسید ج  و ا نقطه  به 
موضوع نگرانی هایی را به وجود 
آورده است. علیرضا اکبرپور، 
پیشکسوت استقلال درباره این 
حال و هوا چنین گفته است: 
» کار مدیر جدید سخت است. 
یادتان باشد در زمان آقای آجورلو 
هم ایشان با صدا و سیما به خاطر 
به مشکل خورده  حق پخش 
قای فتح الله زاده تقریباً  بود و آ
کار سختی دارد. کلاً گرفتن حق 
و حقوق استقلال کار دشواری 
است و امیدوارم با توجه به سبک 
مدیریتی که از ایشان می شناسیم 
و شایستگی هایی که دارد، بتواند 
این تیم را کمک کند و ما مجدداً 
قهرمان بشویم.« اکبرپوردرباره 
برخی انتصاب ها در استقلال نیز 
گفت: »کادر مدیریتی ایشان از 
بدنه استقلال است. مطمئنم 
حضور پیشکسوتان پررنگ تر از 
قبل خواهد شد و این نقص را 
در مدیریت های قبلی می دیدیم. 
نمی خواهم اسم کسانی که رفتند 
را بیاوریم و در این مورد صحبت 

کنم.«

لطیفی: خسرو 
حیدری چه کمکی به 

استقلال کرد؟
ت  پیشکســو  ، لطیفــی علــی 
اســتقلال ازعملکــرد آجورلــو انتقاد 
دارد: »شــاید مــن قدیمی تریــن 
دوســت آجورلــو باشــم. زمانــی کــه 
بــه پــاس آمــد مــن بازیکــن ایــن 
تیــم بــودم. هــر زمــان کار خــوب 
کــرد تعریــف کــردم و اگــر ایــرادی 
هــم بــود انتقــاد می کنــم. اعتقــادم 
ایــن اســت کــه او در حــق خیلی هــا 
ظلــم کــرد. بــه عنــوان مثــال بــا 
حضــور خســرو حیــدری در کادر 
فنی به خود خســرو هم ظلم شــد. 
او بــدون یــک روز کار مربیگــری در 
کادر فنــی اســتقلال مشــغول شــد 
امــا واقعــاً چــه کمکــی می توانــد 
 : د ا د مــه  ا د ا لطیفــی   » کنــد؟
»اســتقلال حــق خســرو حیدری هــا 
اســت چــون بــرای ایــن تیــم زحمت 
کشــیدند امــا بایــد چنــد ســال کار 
می کــرد. از پایه هــا شــروع می کــرد 
و بــا تجربــه لازم روی نیمکــت 
اســتقلال می نشســت تــا وقتــی 
مربــی خارجــی می آیــد، شــرایط 
روحی و فرهنگی بازیکنان و کشور 
مــا را نمی دانــد، بتوانــد برایــش تیم 
و حواشــی را جمــع و جــور کنــد. 
عــلاوه بــر ایــن مســائل، آجورلــو 
عــده ای غیــر فوتبالــی را هــم کــه بــا 
او رفیــق بودنــد بــه باشــگاه آورد کــه 
بــه شــدت آســیب زد. در ایــن مــورد 

جوابگــو هــم نبــود.«

کاظمی، قاضی 
بازی استقلال و 

آلومینیوم
 کمیته داوران اسامی داوران هفته 
دهم لیگ برتر را روز گذشته اعلام 
کرد و براساس اعلام این کمیته، 
وحید کاظمی داور بازی استقلال 
لومینیوم اراک خواهد بود.  و آ
کاظمی داور شمالی لیگ برتر 
یکی از هفت داور بین المللی ایران 
است که قرار بود هفته پیش در 
آبادان قضاوت کند اما به دلیل 
اینکه از خارج کشور برگشته بود 
و نیاز به استراحت داشت، بازی او 
را به حسن اکرمی دادند و کاظمی 
در هفته پیش قضاوت نکرد اما 
این هفته قرار است بازی استقلال 

را سوت بزند.

 zمصاحبه و خبر

 اینکه ساپینتو 
مدعی شد چهار 

جام می آورد خیلی 
عجیب بود و باید 

دید این چهار جام 
را در کجا می آورد. 
اما تاکنون نتیجه 

گرفتن استقلال 
بد نبوده و هوادار 

فعلاً راضی است 
هر چند که 

معتقدم این 
مربی هنوز از نظر 

فنی بازیکنان را 
نشناخته است

 مهدیه دریابیگی
روزنامه نگار

 zسؤال و جواب

 حسن روشــــــن: 
آجورلو اهل اختلاس نیست

فتح الله زاده 
بهترین گزینه 
مدیر عاملی 
است


